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PROTOKOLL 
STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-05-24 KL. 17:15. 

NÄRVARANDE: 
Ordförande:      Isak Sandell  
Vice ordförande:     William Nagy  
Utbildningsansvarig tillika sekreterare:   Albin Högberg  
Kommunikationsansvarig:     Matilda Österberg  
Ordförande för sociala utskottet:   Max Karlsson 
Arbetsmarknadsansvarig:    Alexandra Akdeniz  

 Klubbmästare:     Per Magnusson 
 Inspektor:     Olle Lundin  (t.o.m. punkt 9) 
 Verksamhetsrevisor:    Arvid Bertilsson (t.o.m. punkt 13) 
 Adjungerad:     Jasmine Carlsson 
 Adjungerad:     Ellinore Rosvall 
 Adjungerad:     Leo Landström 

 

1 §  MÖTETS ÖPPNANDE 
Isak Sandell öppnade mötet kl. 17:13.  
 

2 §  VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  
Styrelsen beslutade 
Att välja Matilda Österberg till justerare tillika rösträknare.  
 

3 §  GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 
Kallelsen utgick den 2023-05-17 i enlighet med kallelseförfarandet. 
 
Styrelsen beslutade 
Att godkänna kallelsen. 
 

4 §  ADJUNGERINGAR 
Styrelsen beslutade 
Att adjungera in Leo Landström, Jasmine Carlsson och Ellinore Rosvall 

med närvaro- och yttranderätt.  
 

5 §  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
Bilaga: Dagordning 
 
Förlägga  
 
Styrelsen beslutade 
Att fastställa föreslagen föredragningslista med ändringarna att ”Ihre-

huset” blir ny punkt 10, att ”Medaljutdelning” blir ny punkt 11 och att 
”Bevakningslistan” blir ny punkt 15.  
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6 §  PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 
Protokoll 2023-04-27 och 2023-05-10 är färdiga men inte justerade och kan 
inte läggas till handlingarna.  
 
Styrelsen beslutade 
Att bordlägga punkten.  
 

7 §  MEDDELANDEN OCH RAPPORTER 
Ordförande meddelar:  
 UUFS-möten.  
 Vårstämma - Rekordmånga medlemmar på plats. 
 LM-programråd T2. 
 Utbildningsutskott - Många genomgångna kursrapporter. 
 Möte med US angående avtal. 
 Kursföreståndarmöte - Diskussion om bemanning, viktiga datum kring 

tentamen med mera. 
 

Vice ordförande meddelar:  
 Haft lyckad ämbetsmannaavslutning.  
 Varit med och hållit i vår förmodligen största stämma någonsin.  
 Fortsatt med bytet till Mecenat.  
 Beslutat om utdelningen i JF Holding, och fått revisionen klar.  
 Har hjälpt kören och recceveckan.  
 Varit på ekonomernas vårbal på slottet. Det var gott. 

 
Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelar: 
 Stämmoprotokollet justerat och underskrivet.  
 Har haft möte med utbildningsutskottet.  
 Smygstartat överlämning till efterträdare.  
 Avtalsförhandling med US om student- och doktorandombud.  

 
Kommunikationsansvarig meddelar:  
 Vår nya merch är här! Den släpptes för försäljning förra veckan och har 

varit mycket uppskattad.  
 

Arbetsmarknadsansvarig meddelar: 
 G&D hade event - kul med bowling.  
 Stämma - alla poster i AMG fylldes – fantastiskt.  
 Överlämning håller på att skrivas för fullt. 
 Haft möte med alumnistiftelsen angående alumnidagen. 

 
Ordförande för sociala utskottet meddelar: 
 Mycket jobb med diplomeringsmiddagen.  
 Examenssittning för LM-studenterna kommer bli bra.  



   2023-05-24 
   Sida 3 av 7. 

 
Epost, webb 
ordf@jf-uppsala.se 
www.jf-uppsala.se  

Telefon 
+46(0)700 90 86 73 

Adress 
Övre Slottsgatan 3 

753 10 Uppsala  
 

 Jobb med alumnisittningen.  
 Har skjutit upp talarsittningen med Rolf Johansson.  

 
Klubbmästare meddelar: 
 Tentapub inplanerad på Jontes.  
 Jobbat lite med tillstånd för recceveckan i höst.  

 

8 §  PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 
 

9 §  IHRE-HUSET: 
Bilaga: Planlösning Ihre 
Föredragande: William Nagy 
Bakgrund: Vi har fått en visning av resten av Ihre-huset av Pål Källsen, som 
ska ta över som hyresvärd. Han har erbjudit oss att hyra fler rum här på Ihre 
efter att ha hört att vi letar nya lokaler. Det som var på tal var framför allt 
nedervåningen där det finns fler stora rum. Det skulle även kunna finnas 
möjlighet till att hyra kontor på övervåningen om vi är intresserade av att ha 
annat nere. Vi har även undersökt möjligheten till att hyra förråd samt att 
kunna ta del av "galleriet" för att ha sittningar eller dyl. Ifall detta är något som 
skulle kunna vara intressant ska vi höra av oss. I min mening kanske detta är 
någon slags halvlösning mellan vad vi har nu och ett eget hus, men kanske är 
värt att se över?  
 
Diskussion från mötet: 
Genom att hyra större delar av nedervåningen öppnar sig möjligheten för att 
öppna upp studieytor till medlemmar och ytterligare utrymmen för ämbetsmän. 
Ett av utrymmena är en välutrustad poddstudio som kan göras om efter våra 
behov.  
 
Vi har även möjlighet att hyra ”galleriet” för interna evenemang för en mindre 
summa per evenemang. Vid sådana evenemang kan man få in kanske 100 
sittande gäster. Det finns inga bra kökslösningar men JF kan enkelt beställa in 
färdig mat.   
 
Styrelsen är försiktigt positiv till att hyra en större lokalyta. Det är dock inte 
säkert att det finns ett verkligt behov av de ytor som erbjuds. Om JF hyr större 
ytor kommer det att innebära större kostnader.   
 
Styrelsen ska fortsätta utreda frågan och behovet av ytterligare lokaler. 
 

10 §  MEDALJUTDELNING  
Föredragande: William Nagy 
 
Styrelsen beslutade 
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Att tilldela Eric Leijonhufvud, Alva Vukusic Hjelm, Elsa Springfeldt och 
Hanna Lundström varsin ämbetsmannamedalj av andra graden. 

 

11 §  LANTMÄTERISTUDENTER PÅ RECCEVECKAN 
Föredragande: Matilda Österberg 
Diskussionsanteckningar från föregående protokoll (ojusterade): ”Matilda 
Österberg lyfter frågan om hur man ska se på lantmäteriprogram-studenter 
under recceveckan. Ska lantmäteriprogramstudenterna ha ett eget lag eller ska 
det vara blandade lag med lantmäteriprogramstudenter och juriststudenter. 

För närvarande är det ett lantmäteriprogramlag anmält till recceveckan 
som kommer vara faddrar. Risken är att det blir väldigt uppdelat mellan 
juriststudenter och lantmäteriprogramstudenter. Lantmäteriprogramstudenterna 
blir heller inte integrerade i JF på samma sätt om de hålls åtskilda i ett eget lag 
under recceveckan. Det har fått effekten att ingen från kullen som startade 
lantmäteriprogrammet i höstas är engagerad i JF. 

En fördel med uppdelade lag skulle kunna vara att 
lantmäteriprogramstudenterna blir mer sammansvetsade. Det kan också vara 
kul för funktionärerna att ha ett lag med bara lantmäteriprogramstudenter. 

Om man ska utforska idén med mixade lag finns det två vägar att gå. 
En variant är att samtliga lag på recceveckan är mixade med ca 4–5 
lantmäteriprogramstudenter i varje lag och resten juriststudenter. En annan 
variant är att man har två lag som är mixade, där hälften är 
lantmäteriprogramstudenter och hälften är juriststudenter. Den andra varianten 
skulle öppna upp för fadderlag som också är mixade. Om man har blandade lag 
skulle JF kunna arrangera ett evenemang under veckan som är riktat mot 
lantmäteriprogramstudenter. 

Om vi vill komma med förändringar kan det vara svårt att göra det nu, 
eftersom fadderlagen och domarlagen redan har utsetts av kommittén. 
Eventuella förändringar bör därför kanske ske långsiktigt.   

Recceveckan är det som sätter tonen för engagemang i JF att diskutera 
frågan framåt och komma på bra idéer för att förbättra integrationen mellan 
lantmäteriprogram- och juriststudenter. Styrelsen ska till nästa styrelsemöte 
undersöka vad inställningen är till mixade respektive uppdelade lag på 
recceveckan hos lantmäteriprogramstudenter och hos reccekommittén.” 

 
 Diskussionen från styrelsemötet: 

Den senaste generation LM-studenter har inte har blivit integrerade i JF:s 
verksamhet och har inte varit villiga att engagera sig i JF i någon större 
utsträckning. Frågan är om JF kan förändra recceveckan för att få in LM-
studenterna i verksamheten mer.  
 
Alexandra Akdeniz jobbar med att få in lantmäteriet som samarbetspartner, det 
förs också samtal med Marc Landeman som är programföreståndare för LM-
programmet i Uppsala.  
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William Nagy var recceförman HT22, den recceveckan var det en 
lantmätarlag, han menar nu att det skulle vara bättre att ha någon variant av 
blandade lag i stället för att de ska vara helt uppdelade.  
 
Någon lyfte att det är sämre ur en studievägledningspunkt att ha juristfaddrar 
än LM-faddrar. Mot det invändes det att det finns andra vägar såsom 
mentorskapsprogrammet för det syftet och att recceveckan har ett annat syfte 
än att hjälpa reccarna med studierna.  
 
För närvarande finns det en viss ”vi är jurister”-attityd. För att ändra på den 
och för att öka förståelsen för vad LM-programmet är kan man ha en 
utbildningsstation under funktionärskickoffen där LM-programmet och 
attityden mellan JP- och LM-studenter diskuteras.  
 
Ett eget LM-lag skulle kunna öka sammanhållningen men LM-programmets 
reccar behöver inte ha ett eget reccelag för att få en bra sammanhållning, 
eftersom de är en mindre studentgrupp blir de lättare sammansvetsade i 
studierna i stället.  
 
Styrelsen är inte helt enig om vi ska ha uppdelade eller blandade lag men vill 
ändå presentera idén för kommittén och läntmätarfaddrarna. Samtidigt är det 
inte bra att dela upp lantmätarlaget utan att prata med de tilltänkta faddrarna 
först. Styrelsen kommer överens om att Max Karlsson och Matilda Österberg 
ska boka in ett möte med kommittén och därefter ha ett möte med LM-laget 
som har sökt till recceveckan. Under dessa möten ska Max och Matilda 
presentera idén med blandade lag. 
 
En modell för att blanda lagen som styrelsen tror kan vara bra är att LM-
studenterna blandas in i fem lag med tio LM-studenter i varje.  
 

12 §  MECENATKORTEN 
Föredragande: Matilda Österberg 
Bakgrund: Det ska röstas igenom en design på de nya medlemskorten vi har 
via mecenat.  
 
Vi kan ändra designen på korten lite hur som helst. Den design som styrelsen 
beslutar sig för kan enkelt ändras.  
 
Olika designer diskuterades. Styrelsen enades om en design där domkyrkan är 
med.  
 
Styrelsen beslutade 
Att välja en design där domkyrkan är med.  
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13 §  DISCIPLINNÄMNDEN 
Bakgrund: En ordinarie ledamot och en suppleant till disciplinnämnden ska 
utses av JF. Studierådet har lyst posterna men har uppdragit åt styrelsen att 
besluta om tillsättningar av dessa poster.  
 

14 §  DISKUSSIONSPUNKT: UTVÄRDERING AV STÄMMAN 
Föredragande: Albin Högberg 
Röstningsförfarandet: 
I samband med justeringen av stämmoprotokollet uppstod funderingar kring 
rösträkningen vid personval. Det var ett antal voteringar som blev väldigt 
jämna som innebar att ”avstår”-röster hade kunnat innebära att ingen fick 
majoritet om vi inte kommit fram till att ”avstår”-röster var som att inte rösta 
alls. Hur dessa röster ska räknas borde tydliggöras i stämmans arbetsordning 
eller i JF:s stadgar.  
 
Närvaro vid stämman: 
Under stämman kom och gick röstberättigade medlemmar väldigt mycket. Det 
innebar att vi behövde kolla medlemskap ofta och justera röstlängden vid ett 
flertal tillfällen vilket är tidskrävande och efter ett tag rättsosäkert. Logistiskt 
blev det svårt. Det var särskilt påtagligt eftersom ovanligt många medlemmar 
deltog på denna stämma.  
 
Fördelen med att låta medlemmar komma och gå lite hur som helst är att det är 
demokratiskt att göra det enkelt att rösta. 
 
Styrelsen diskuterade olika lösningar för att få det att fungera bättre på 
stämman.  
 
Ett förbättringsförslag var att på förhand gå ut med schemalagda pauser då det 
är tillåtet att anlända till eller lämna stämman. Men att det är bestämt att 
insläpp inte sker när pausen har tagit slut.  
 
Ett annat förslag var att ha en punkt på dagordningen då ordningsregler för 
stämman och allmän information gås igenom för alla deltagare.  
 
Ett tredje förslag var att ta personvalsvoteringar i klump. Alltså att man först 
behandlar nomineringar, anföranden och frågestund och att när det är klart gå 
till votering i sjok om exempelvis 4–5 poster.  
 
Hur personval ska ske framöver och hur röstlängden ska fastställas kan 
diskuteras med Seniorskollegiet.  
 
Arvid Bertilssons utlåtande: 
Arvid Bertilsson, JF:s verksamhetsrevisor redovisade ett utlåtande på stämman 
som behandlade en tolkningsfråga av stadgarna. I stadgarna framgår det av 
ordalydelsen att någon som är anställd vid Uppsala universitet inte är valbar till 
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förtroendeuppdrag i styrelsen eller JF:s studiebevakande organ. Arvid 
Bertilssons utlåtande redovisade dock en ändamålstolkning av stadgarna som 
innebär att en sökande inte ska vara valbar om han eller hon vid tillträdet på 
posten innehar en anställning vid Uppsala universitet.  
 
Styrelsen bör till decemberstämman lämna en proposition till stämman om att 
förändra stadgarna så att ordalydelsen stämmer överens med bestämmelsernas 
ändamål.  
 

15 §  BEVAKNINGSLISTAN 
Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.   
 

16 §  EKONOMISK ÖVERSIKT 
Ekonomin är god. JF Holding AB har beslutat om 800 000 kr i utdelning till 
JF.  
 

17 §  ÖVRIGA PUNKTER 
 

18 §  ORDET FRITT 
 

19 §  MÖTETS AVSLUTANDE 
Isak Sandell avslutade mötet kl. 19:29.  


